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EDUCACIÓ PROVES D/ACC~S A LA UNIVERSITAT 

Adria Botigué David Galindo XaviSánchez 
BALAGUER VINAIXA LES BORGES BLANQUES 

«Les proves són «M'ha semblat «50c fred, no m'he 
com esperava» més facil angles» posat nerviós» 
I "De Batxillerat Tecnologic I "He estudiat Batxillerat Tec- • "He fet Batxillerat Tecnologic i 
tinc una nota mitjana de 6,l. nologic a I'institut Josep Vall- tinc una mitjana de B,3. També 
Vull estudiar el grau d'Educa- verdú i m'ha quedat una nota m'agradaria estudiar Intel·ligen-
ció Primaria. Els examens, per mitjana de B,'6. M'agradaría cia Artificial a Barcelona. Soc 
ara, són tal com me'ls espera- estudiar Intel·ligencia Artifici- una persona freda, així que no 
va. No regalats, pero tampoc al a Barcelona. No estava gai- m'he posat nerviós. Angles ha 
molt complicats. El d'angles re nerviós. Deis dos examens, estat més facil perque tenim 
m'ha semblat més facil que no m'ha semblat més facil el d'an- un nivell superior al de I'exa-
el de castella, perque I'angles gles. He triat els enunciats en meno He escollit el catala per als 
m'agrada més." cata la." enunciats." 

Maria Llacuna Kilian Ceresuela Marta Marqués 
INSTITUT LA SEGARRA. CERVERA INSTITUT LA SEGARRA. CERVERA INSTITUT LA SEGARRA. CERVERA 

«Un examen com «Castella era «No ens ho han 
els de classe» com esperava» posat difícil» 
• "He cursat el Batxillerat Cien- I "He fet el Batxillerat Cientifico- I "He cursat el Batxillerat Hu-
tífic i me I'he tret amb una nota tecnologic i la meua mitjana és manisticosocial i la meua mitja-
de B,2s. M'agradaria estudiar d'un 7,73. M'agradaria estudi- na és un B. Voldria estudiar Re-
Enginyeria Biomedica. Castella ar Telecomunicacions. Castella lacions Internacionals. Castella 
me I'esperava pitjor, pero era m'ha anat bé, era més o menys m'ha sorpres bastant perque 
assequible com els que vam el que m'esperava. La part que no ens ho han posat gaire difí-
ter a classe. He triat I'opció B podíem escollir crec que era fa- cil. He escollit I'opció A perque 
perque m'ha semblat facil i el cil i la part comuna, una mica apareixien figures retoriques i 
text argumentatiu m'ha cridat més complicada. He elegit I'op- tractava delllibre obligatori La 
I'atenció." ció B." fundación". 

AinaGandra Natalia Moreno AinaComes 
LA SEU D'URGEll LA SEU D'URGELL LA SEU D'URGELL 

«5urto amb bones «Veig que no n'hi «An~vem molt 
sensacions» havia per tant» pressionats» 
I "M'ha quedat una mitjana de I "Tinc un 7 de Batxillerat. Espe- • "He acabat Batxillerat amb 
6,' de Batxillerat i la meua ma- raya més bona nota, pero estic un B,s. Vull estudiar Enginyeria 
xima il·lusió seria matricular-me contenta. Vull estudiar una car- en Orgal).Ítzació Industrial, que 
en Infermeria. La segona és Psi- rera relacionada amb la salut és una barreja entre enginyeria 
cologia o un cicle. Espero estu- i en funció de la mitjana que i ADE. Vaig tranquil·Ja perque 
diar a Barcelona o Lleida. Surto em quedi decidiré, encara que necessito poca nota, un S, i em 
de I'examen de castella amb m'atreu molt Odontologia. Cas- matricularé a Barcelona. Surto 
molt bones sensacions. No és el tella era I'examen que més em molt contenta de I'examen de 
que havia estudiat més, pero el preocupava, pero veig que no castella. Pensava que seria pit-
portava ben preparat." n'hi havia per tant." jor, anavem molt pressionats." 

RajaeQabil 
JUNEDA 

«He triat les 
proves en cata la» 
I "He cursat Batxillerat Huma-
nístic i la meua nota mitjana 
és de 7. Per estudiar, ara estic 
entre les carreres de Dret i Edu-
cació Social, i voldria escollir la 
Universitat de Lleida. No m'he 
posat ne-rviosa en els primers 
examens. Pel que fa als anun-
ciats de les proves, he triat el 
cata la." 

Arnau Vicente 
INSTlTUT LA SEGARRA. CERVERA 

«Anava amb por i 
ha estat assequible» 
I "De Batxillerat Social tinc una 
mitjana de 6. M'agradaria es-
tudiar Geologia. Castella m'ha 
semblat més facil del que em 
pensava. Anava amb una mica 
de por i ha estat més assequible 
del que em pensava. He escollit 
I'opció A perque les preguntes 
delllibre de lectura La fundación 
me les sabia més." 

Marc Bigorda 
ANSERALL (LES VALLS DE VALlRA) 

«Han abaixat el 
nivell de castella» 
I "M'ha quedat un B,' de Batxi-
lIerat. Vull estudiar Dret a Barce-
lona a la Pompeu Fabra, pero la 
nota és molt alta. Castella I'he 
vist molt facil, estic segur que 
han abaixat el nivel!. Era una de 
les assignatures que em plan-
tejava com de les més dificils. 
Em preocupen matematiques i 
angles." 
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Silvia Freixenet 
ALPICAT 

«Els he trobat 
més facils» 
I "He cursat Batxillerat Interna-
cional a I'institut Josep Llado-
nos a i tinc una nota mitjana de 
B. Vull estudiar Ciencies Políti-
ques i de l'Administració a Bar-
celona. Ja he fet examens més 
difícils i aquests els he trobat 
més facils. Angles m'ha anat 
millor i de castella n'he fallat 
alguna." 

Eulalia Albets 
VEDRUNA. TARREGA 

«Els examens 
m'han anat bé» 
I "He estudiat Batxillerat Cientí-
fic i la meua mitjana és un 7,6. 
M'agradaria estudiar Ciencia i 
Tecnologia deis Aliments a la 
UdL. Castella i Llengua Estran-
gera m'han anat bé. Alguns 
exercicis eren més difícils que 
altres pero et deixaven escollir 
entre dos opcions. No he passat 
calor." 

Ricard Garda 
LLfvlA (CERDANyA) 

(Ja estic més 
tranquil» 
I"He acabat Batxillerat amb 
un 9,57. Castella no m'ha anat 
superbé, pero estic contento La 
veritat és que he preparat molt 
poc les lIengües. Vull estudi-
ar Bioinformatica a la Pompeu. 
Necessito un 7,4 i confio a acon-
seguir-ho. L'examen que em fe-
ia més por era castella i ja estic 
més tranqui!." 


